

Institut Valencià de la Joventut

RESOLUCIÓ de 12 de juny de 2008, del director general de l'Institut Valencià de la Joventut, mitjançant la qual s'estableix la composició nominal de la Comissió Avaluadora que preveu l'Ordre de 6 de febrer de 2008, de la Conselleria de Benestar Social, per la qual es convoca concurs públic per a la concessió d'ajudes per a l'equipament d'empreses creades per jòvens. [2008/8197]

Per Ordre de 6 de febrer de 2008, de la Conselleria de Benestar Social (DOCV núm. 5715, de 3 de març de 2008), es va convocar concurs públic per a la concessió d'ajudes per a l'equipament d'empreses creades per jòvens.

En la seua base huitena es disposa que «Per a l'estudi i la valoració de les sol·licituds acollides a aquesta ordre es constituirà una comissió avaluadora formada per cinc persones nomenades pel director general de l'IVAJ entre el personal al servei de l'Institut. La resolució per la qual es determine la composició nominal de la comissió avaluadora es publicarà en el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*».

Per això i en ús de tal atribució, aquesta Direcció General, resolc:

Primer

Nominar, d'entre el personal al servei de l'IVAJ, la següent comissió avaluadora:

President: Jesús Valero Balaguer; suplent, Pascual Ortells Rubert

Secretària: M^a. José Rodrigo García; suplent, Angeles Pescador Devesa.

Vocals: Silvia Albert Guardiola, Javier Sáez Cifre i José Vicente Tornero Valenzuela; suplents: Catalina Chacón Bosque, Manuela Carrasco Marí i M^a Luisa Martínez Sanz.

Segon

Al personal d'aquesta Comissió li serà d'aplicació el que preveuen els articles 28 i 29 de la Llei 30/92, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú.

València, 12 de juny de 2008.– El director general de l'IVAJ: Adrián Ballester Espinosa.

Instituto Valenciano de la Juventud

RESOLUCIÓN de 12 de junio de 2008, del director general del Institut Valencià de la Joventut, por la que se establece la composición nominal de la Comisión Evaluadora prevista en la Orden de 6 de febrero de 2008, de la Conselleria de Bienestar Social, por la que se convoca concurso público para la concesión de ayudas para el equipamiento de empresas creadas por jóvenes. [2008/8197]

Por Orden de 6 de febrero de 2008, de la Conselleria de Bienestar Social (DOCV núm. 5715 de 3 de marzo de 2008), se convocó concurso público para la concesión de ayudas para el equipamiento de empresas creadas por jóvenes.

En su base octava se dispone que «Para el estudio y valoración de las solicitudes acogidas a la presente orden se constituirá una comisión evaluadora formada por cinco personas nombradas por el director general del IVAJ entre el personal al servicio del Instituto. La resolución por la que se determine la composición nominal de la comisión evaluadora se publicará en el *Diari Oficial de la Comunitat Valenciana*».

Por ello y en uso de tal atribución, esta Dirección General, resuelvo:

Primero

Nombrar, de entre el personal al servicio del IVAJ, la siguiente comisión evaluadora:

Presidente: Jesús Valero Balaguer; suplente, Pascual Ortells Rubert.

Secretaria: M^a. José Rodrigo García; suplente, Ángeles Pescador Devesa.

Vocales: Silvia Albert Guardiola, Javier Sáez Cifre y José Vicente Tornero Valenzuela; suplentes: Catalina Chacón Bosque, Manuela Carrasco Marí y M^a Luisa Martínez Sanz.

Segundo

Al personal de esta Comisión le será de aplicación lo previsto en los artículos 28 y 29 de la Ley 30/92, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común.

Valencia, 12 de junio de 2008.– El director general del IVAJ: Adrián Ballester Espinosa.